
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zkušenosti a poznatky Mgr. Miloslava Juríka, člena místní podpůrné skupiny projektu 

USEAct 

1. Čím se ve Vaší profesi zabýváte? Mohl byste představit občanské sdružení, pro 

které pracujete? 

 

Mojou profesiou je manažment a marketing – napr. aj marketing miest. 

Občianske združenie Naše Dvory 2015, ktorého som členom, vzniklo v roku 2009. 

Svojimi aktivitami združuje významných architektov, urbanistov, sociológov, 

lekárov, ekonómov, publicistov a ďalších odborníkov, ktorí majú čo povedať k 

rozvoju nášho životného prostredia. Našim cieľom je prispieť svojimi aktivitami k 

rozvoju regiónov a mikroregiónov, prispieť k zvyšovaniu bezpečnosti života detí, 

dospelých aj seniorov v mestách a obciach, k rozvoju ich životného prostredia a 

životných podmienok a k zlepšeniu stavu a trvale udržateľnému rozvoju 

životného prostredia. 

Organizujeme semináre o tvorbe moderných, bezpečných a udržateľných 

verejných priestorov a na Slovensku sme rozbehli napríklad projekt monitoringu 

stavu detských ihrísk, ktorý je dostupný cez internetovú stránku 

www.naihrisko.sk či cez Facebook fanpage www.facebook.com/naihrisko.  

 

       LETNÍ UNIVERZITA URBACTu 2013 

Dublin (28.-31. 8. 2013) 

ANEB  

JAK PROŽILI ZÁSTUPCI SLOVENSKA LETNÍ 

UNIVERZITU ZAMĚŘENOU NA TVORBU MÍSTNÍCH 

AKČNÍCH PLÁNŮ?  

http://urbact.eu/en/projects/urban-renewal/use-act/homepage/
http://www.naihrisko.sk/
http://www.facebook.com/naihrisko


2. S jakými očekáváními jste na letní univerzitu přijel? 

 

Očakávaní som nemal veľa – bola to moja prvá skúsenosť s týmto typom aktivity 

URBACTu. Dúfal som, že stretnem veľa zaujímavých ľudí a získam viac informácií 

o projektoch URBACT a reálnych skúseností expertov zapojených do projektov.  

 

3. Do kterého tematického workshopu jste se na univerzitě zapojil a z jakého 

důvodu? 

 

Zapojil som sa do workshopu „Shared public spaces”, keďže je to téma, ktorej sa 

v našom občianskom združení aktívne venujeme. 

 

4. Co konkrétně bylo pro Vás přínosem během třídenní výuky zaměřené na tvorbu 

místních akčních plánů?  

 

Konkrétnym prínosom bolo oboznámenie sa s celým procesom tvorby lokálneho 

akčného plánu a nástrojov, ktoré sa pri tomto procese využívajú. 

 

5. Získal jste během letní univerzity také některé informace i po obsahové stránce? 

Pokud ano, jaké? 

 

Veľkým prínosom boli určite vystúpenia expertov – zaujímavé bolo napríklad 

vystúpenie Camilly VAN DEURS, partnerky v Gehl Architects z Dánska s názvom 

„Cities for People“, ktorá okrem iného spomenula príklady fungujúcich systémov 

Bike Sharingu a uprednostňovania cyklodopravy pred inými formami dopravy 

v mestách – napr. v zimnom období prioritné odstraňovanie snehu z cyklociest 

ešte pred odhrnutím vozoviek či chodníkov a pod.  

 

6. Co Vás během konání akce nejvíce pozitivně překvapilo/naladilo? 

 

Zrejme najpozitívnejším prínosom bol prístup účastníkov univerzity – snaha o 

hľadanie riešení napriek ťažkej finančnej situácii v každej krajine resp. meste. 

Snaha o hľadanie možností aj s obmedzenými zdrojmi, s aktívnym zapojením 

obyvateľov.  

 

7. Zúčastnil jste se studijní cesty po Dublinu? Pokud ano, do které z nabízených 

skupin jste se zapojil a jaký to mělo pro Vás profesní přínos? 

 

Áno, zúčastnil som sa „Dublin Bike to Work Scheme“. Bola to prehliadka mesta 

so zameraním na problematiku systému bike sharingu, ktorý v Dubline úspešne 

prevádzkuje spoločnosť JCDecaux a postupne ho rozvíja.  



Systém Bike Sharingu funguje úspešne v mnohých mestách Európy a postupne sa 

dostáva aj do našich krajín. Pre nás to boli cenné skúsenosti, ktoré zužitkujeme 

pri ďalšom plánovaní verejných priestorov v slovenských mestách. 

 

8. Jak na Vás zapůsobil Dublin jakožto město? 

 

Dublin je veľmi živé mesto s príjemným centrom, ktoré je možné peši preskúmať 

v priebehu pár hodín. Bonusom pre nás – účastníkov letnej univerzity bolo, že sa 

celý priebeh odohrával v priestoroch Trinity College, najstaršej írskej univerzity, 

ktorá sa nachádza priamo v centre Dublinu. 

 

9. Předal jste alespoň některé získané zkušenosti z letní univerzity kolegům místní 

podpůrné skupiny projektu USEAct, v níž participujete? 

 

Na prvom stretnutí podpornej skupiny sme spolu s ďalšími účastníkmi letnej 

univerzity z mesta Nitra oboznámili kolegov s letnou univerzitou. Konkrétne 

skúsenosti využijeme pri ďalších stretnutiach a tvorbe lokálneho akčného plánu.  

 

 


